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ZAPISNIK  
SA 38. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

38. sjednica VMO Vojak održana je 20. listopada 2022. (četvrtak) s početkom u 17:15 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Marino Mataija, predsjednik VMO 
- Nikola Dujić, zamjenik predsjednika VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Saša Muschet, član VMO 
 
Zapisnik sa 37. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

AD 1 
AD 1.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom OGU za 

komunalni sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti, vezano za smeće na 
stepenicama i platou između Radićeve i Mihanovićeve ulice. Od strane DZKD-a izdan je 
nalog za interventno čišćenje te je lokacija pometena i očišćena. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.   

 
 
 



AD 1.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom OGU za 

komunalni sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti, vezano za nepropisno 
odloženi glomazni otpad i zelenilo u ulici Drage Šćitara kod kbr. 12 i 28. Od strane DZKD-
a izdan je nalog za interventno čišćenje te je glomazni otpad uklonjen. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 1.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu ovlaštenog predstavnika 

stanara zgrade na adresi Mihanovićeva 46 koji je zatražio da se orežu grane zelenila u 
drvoredu kako iste ne bi oštetile fasadu i prozore zgrade. Iz Direkcije zajedničkih 
komunalnih djelatnosti dobivena je informacija kako je za predmetnu lokaciju izdan nalog 
za orezivanje.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  

 
 
AD 1.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji traži da se na 

križanju Radićeve i Mihanovićeve ulice postavi usporivač prometa tipa ležeći policajac 
kako bi se usporio promet i povećala sigurnost pješaka. Dugoročno predlaže izgradnju 
kružnog toka na križanju Radićeve, Mihanovićeve i Marohnićeve ulice. Iz Rijeka plusa je 
dobivena informacija kako na predmetnoj lokaciji nema uvjeta za izgradnju kružnog toka, 
a ugradnja usporivača tipa ležeći policajci izbjegava se zbog buke i vibracije. U Radićevoj 
ulici kod ulaza u Park Heroja predloženo je postavljanje uzdignute plohe pješačkog 
prijelaza što bi trebalo usporiti promet i povećati sigurnost pješaka.  

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 1.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o odgovoru OGU za komunalni 

sustav vezano za traženje sanacije pregradnog zida Parka Heroja u ulici Drage Šćitara. 
Zid će se sanirati iz redovnih sredstava održavanja.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.   

 
 
AD 1.6. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu nadležnim službama OGU 

za komunalni sustav i Rijeka plusa vezano za oštećenja kolnika u Mihanovićevoj ulici 
nastalih nakon nevremena. Uslijed jakog nevremena i velikih količina oborine došlo je do 
oštećenja asfalta na križanju Mihanovićeve i Marohnićeve ulice dok su zbog začepljenih 
šahta duž Mihanovićeve ulice ostali nanosi materijala na kolniku. Izdan je nalog za 
čišćenje te su očišćene šahte i naneseni materijal. 

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 



AD 1.7. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa koji 

obavještava Vijeće da će se prema planu ViK-a u sklopu realizacije projekta Aglomeracije 
Rijeka na dijelu Mihanovićeve ulice izvoditi radovi. Kako je Vijeće prethodno dalo 
suglasnost na sanaciju dijela kolnika na kojem su predviđeni radovi predlaže se ponovno 
razmatranje odluke obzirom na novonastale okolnosti.  

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće je raspravljalo o dopisu 
Rijeka plusa u kojem i sami navode kako nema točne informacije u kojem bi se 
vremenskom periodu trebali odvijati radovi ViK-a te nije poznato da li će kolnik kroz 
te radove biti saniran u idućih nekoliko godina. Obzirom na iznimno loše stanje 
kolnika u zoni zahvata koju je odobrilo Vijeće (raskrižje između Mihanovićeve, 
Marohnićeve i Radićeve ulice, te udarna rupa u Mihanovićevoj ulici kod kbr. 21) 
Vijeće ostaje pri svojoj odluci da se predmetna lokacija sanira iz sredstava Malih 
komunalnih akcija u što hitnijem roku.   

 
 
AD 1.8. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o zamolbi ovlaštene predstavnice 

stanara zgrade na adresi Radićeva 13 da se na kolniku ispred ulaza u zgradu iscrta 
zabrana parkiranja vozila kako bi zgrada imala nesmetani prilaz za interventne službe. 

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Rijeka plusu uputiti će se zahtjev 
građana te će se zatražiti njihovo očitovanje.  

 
 
AD 2 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
AD 3 

Vijećnicima je dostavljena obrađena lista prijedloga Malih komunalnih akcija za 2023. 
godinu. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Na sjednici u studenome Vijeće će 
usvojiti konačnu listu Malih komunalnih akcija za 2023. godinu. 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                       Marino Mataija 


